

370811-2026 - Competition

Germany – Oscilloscopes – High-Speed Oszilloskop

OJ S 103/2026 01/06/2026

Contract or concession notice – standard regime

Supplies

1. Buyer

1.1. Buyer

Official name: Deutsches Zentrum für Luft- und Raumfahrt e.V. (DLR)

Email: evergabe@dlr.de

Legal type of the buyer: Group of public authorities

Activity of the contracting authority: General public services

2. Procedure

2.1. Procedure

Title: High-Speed Oszilloskop

Description: Einzelheiten und Details sind der Leistungsbeschreibung zu entnehmen.

Procedure identifier: 65231868-7e62-45ba-bad6-e4022da65d6e

Type of procedure: Open

The procedure is accelerated: no

2.1.1. Purpose

Main nature of the contract: Supplies

Main classification (cpv): 38342000 Oscilloscopes

2.1.2. Place of performance

Town: Wessling

Postcode: 82234

Country subdivision (NUTS): Starnberg (DE21L)

Country: Germany

2.1.4. General information

Legal basis:

Directive 2014/24/EU

vgv -

2.1.6. Grounds for exclusion

Sources of grounds for exclusion: Notice

Breaching of obligations set under purely national exclusion grounds: Der Katalog der zwingenden und fakultativen Ausschlussgründe ergibt sich aus dem GWB, nämlich aus § 123 und § 124 GWB. https://www.gesetze-im-internet.de/englisch_gwb/index.html

5. Lot

5.1. Lot: LOT-0001

Title: High-Speed Oszilloskop

Description: High-Speed Oszilloskop. Einzelheiten und Details sind aus der Leistungsbeschreibung zu entnehmen.

Internal identifier: LOT-0001 325/2026/9012369

5.1.1. Purpose

Main nature of the contract: Supplies

Main classification (cpv): 38342000 Oscilloscopes

5.1.2. Place of performance

Town: Wessling

Postcode: 82234

Country subdivision (NUTS): Starnberg (DE21L)

Country: Germany

5.1.3. Estimated duration

Other duration: Unknown

5.1.6. General information

Reserved participation:

Participation is not reserved.

Procurement Project not financed with EU Funds.

The procurement is covered by the Government Procurement Agreement (GPA): no

This procurement is also suitable for small and medium-sized enterprises (SMEs): yes

Additional information: #Besonders auch geeignet für:freelance#, #Besonders auch geeignet für:startup#

5.1.7. Strategic procurement

Aim of strategic procurement: No strategic procurement

5.1.9. Selection criteria

Sources of selection criteria: Notice

Criterion: Other economic or financial requirements

Description of selection criterion: Die Kriterien für die Eignung sind in den Ausschreibungsunterlagen dargelegt.

5.1.11. Procurement documents

Languages in which the procurement documents are officially available: German

Address of the procurement documents: <https://www.subreport.de/E69325499>

5.1.12. Terms of procurement

Terms of submission:

Electronic submission: Required

Address for submission: <https://www.subreport.de/E69325499>

Languages in which tenders or requests to participate may be submitted: German

Electronic catalogue: Not allowed

Variants: Not allowed

Tenderers may submit more than one tender: Not allowed

Deadline for receipt of tenders: 29/06/2026 10:00:00 (UTC+02:00) Eastern European Time, Central European Summer Time

Duration during which the tender must remain valid: 32 Days

Information that can be supplemented after the submission deadline:

At the discretion of the buyer, all missing tenderer-related documents may be submitted later.

Additional information: Der öffentliche Auftraggeber kann eine Erläuterung des Inhalts der Angebote und der Eignungsnachweise verlangen und zusätzliche Unterlagen anfordern. Die Grundsätze der Gleichbehandlung und der Nichtdiskriminierung sind zu beachten.

Information about public opening:

Opening date: 29/06/2026 10:00:00 (UTC+02:00) Eastern European Time, Central European Summer Time

Terms of contract:

The execution of the contract must be performed within the framework of sheltered employment programmes: No

Electronic invoicing: Required

Electronic ordering will be used: yes

Electronic payment will be used: yes

5.1.15. Techniques

Framework agreement:

No framework agreement

Information about the dynamic purchasing system:

No dynamic purchase system

5.1.16. Further information, mediation and review

Review organisation: Vergabekammer des Bundes

Information about review deadlines: An application for review is only admissible if: - the applicant has notified the contracting authority of any breaches of procurement regulations recognised by it in the procurement procedure within 10 calendar days of becoming aware of them, - the applicant has notified the contracting authority of any breaches of procurement regulations that are recognisable on the basis of the contract notice the applicant has notified the contracting authority of violations of procurement regulations recognisable from the contract notice by no later than the expiry of the deadline for applications specified in the contract notice, - the applicant has notified the contracting authority of violations recognisable from the tender documents by no later than the expiry of the tender deadline, - no more than 15 calendar days have elapsed since receipt of the contracting authority's notification that it does not intend to remedy a complaint. An application for review is inadmissible if more than 15 calendar days have elapsed since receipt of the notification from the contracting authority that it does not intend to remedy a complaint (Section 160 (3) sentence 1 no. 4 GWB). An application for review is also inadmissible if the contract has been awarded before the awarding chamber has informed the contracting authority of the application for review (sections 168 (2) sentence 1, 169 (1) GWB). The contract may be awarded 15 calendar days after the bidder information has been sent in accordance with Section 134 (1) GWB. If the information is sent electronically or by fax, the deadline is reduced to 10 calendar days (Section 134 (2) GWB). The period begins on the day after the information is sent by the contracting authority; the day of receipt by the bidder and candidate concerned is irrelevant. The admissibility of an application for review also requires that the alleged breaches of procurement regulations have been notified within 10 calendar days of becoming known (Section 160 (3) sentence 1 no. 1 GWB). Violations of procurement regulations that are recognisable on the basis of the contract notice must be notified to the contracting authority no later than the expiry of the deadline for application or submission of tenders specified in the contract notice (Section 160 (3) sentence 1 no. 2 GWB). Violations of procurement regulations that are only recognisable in the tender documents must be reported to the contracting authority no later than the expiry of the deadline for submitting applications or tenders (Section 160 (3) sentence 1 no. 3 GWB). Ein Antrag auf Nachprüfung ist nur zulässig, wenn: - der

Antragsteller den Auftraggeber auf von ihm im Vergabeverfahren erkannte Verstöße gegen Vergabevorschriften innerhalb von 10 Kalendertagen nach Bekanntwerden hingewiesen hat, - der Antragsteller den Auftraggeber auf aus der Bekanntmachung erkennbare Verstöße gegen Vergabevorschriften hingewiesen hat der Antragsteller den Auftraggeber auf aus der Bekanntmachung erkennbare Verstöße gegen Vergabevorschriften spätestens bis zum Ablauf der in der Bekanntmachung genannten Antragsfrist hingewiesen hat, - der Antragsteller den öffentlichen Auftraggeber spätestens bis zum Ablauf der Ausschreibungsfrist auf Verstöße hingewiesen hat, die aus den Ausschreibungsunterlagen erkennbar sind, - seit dem Eingang der Mitteilung des öffentlichen Auftraggebers, dass er einer Rüge nicht abhelfen will, nicht mehr als 15 Kalendertage verstrichen sind. Ein Nachprüfungsantrag ist unzulässig, wenn seit dem Zugang der Mitteilung des öffentlichen Auftraggebers, dass er einer Rüge nicht abhelfen will, mehr als 15 Kalendertage vergangen sind (§ 160 Abs. 3 Satz 1 Nr. 4 GWB). Ein Nachprüfungsantrag ist auch unzulässig, wenn der Auftrag vergeben worden ist, bevor die Vergabekammer den Auftraggeber über den Nachprüfungsantrag informiert hat (§§ 168 Abs. 2 Satz 1, 169 Abs. 1 GWB). Der Zuschlag kann 15 Kalendertage nach Übersendung der Bieterinformationen gemäß § 134 Abs. 1 GWB erteilt werden. Wird die Information elektronisch oder per Fax übermittelt, verkürzt sich die Frist auf 10 Kalendertage (§ 134 Abs. 2 GWB). Die Frist beginnt am Tag nach der Absendung der Informationen durch den öffentlichen Auftraggeber; der Tag des Eingangs bei dem betreffenden Bieter und Bewerber ist unerheblich. Die Zulässigkeit eines Nachprüfungsantrags setzt ferner voraus, dass die behaupteten Verstöße gegen Vergabevorschriften innerhalb von 10 Kalendertagen nach Bekanntwerden gerügt worden sind (§ 160 Abs. 3 Satz 1 Nr. 1 GWB). Vergaberechtsverstöße, die aufgrund der Bekanntmachung erkennbar sind, müssen dem Auftraggeber spätestens bis zum Ablauf der in der Bekanntmachung genannten Frist zur Bewerbung oder Angebotsabgabe mitgeteilt werden (§ 160 Abs. 3 Satz 1 Nr. 2 GWB). Verstöße gegen vergaberechtliche Vorschriften, die nur in den Vergabeunterlagen erkennbar sind, müssen dem Auftraggeber spätestens bis zum Ablauf der Bewerbungs- oder Angebotsfrist mitgeteilt werden (§ 160 Abs. 3 Satz 1 Nr. 3 GWB).

8. Organisations

8.1. ORG-0001

Official name: Deutsches Zentrum für Luft- und Raumfahrt e.V. (DLR)

Registration number: Leitweg-ID 992-03005-81

Postal address: Linder Höhe

Town: Köln

Postcode: 51147

Country subdivision (NUTS): Köln, Kreisfreie Stadt (DEA23)

Country: Germany

Email: evergabe@dlr.de

Telephone: 0 00

Internet address: http://www.dlr.de/DE/Home/home_node.html

Roles of this organisation:

Buyer

8.1. ORG-0002

Official name: Vergabekammer des Bundes

Registration number: t:022894990

Department: Vergabekammer

Postal address: Villemombler Straße 76

Town: Bonn
Postcode: 53123
Country subdivision (NUTS): Bonn, Kreisfreie Stadt (DEA22)
Country: Germany
Email: vk@bundeskartellamt.bund.de
Telephone: +492289499578
Fax: +492289499163
Internet address: <https://www.bundeskartellamt.de>

Roles of this organisation:

Review organisation

8.1. ORG-0003

Official name: Datenservice Öffentlicher Einkauf (in Verantwortung des Beschaffungsamts des BMI)

Registration number: 0204:994-DOEVD-83

Town: Bonn

Postcode: 53119

Country subdivision (NUTS): Bonn, Kreisfreie Stadt (DEA22)

Country: Germany

Email: noreply.esender_hub@bescha.bund.de

Telephone: +49228996100

Roles of this organisation:

TED eSender

Notice information

Notice identifier/version: daf1e8fd-4247-4223-8a63-9c3ee937c23d - 01

Form type: Competition

Notice type: Contract or concession notice – standard regime

Notice subtype: 16

Notice dispatch date: 29/05/2026 11:29:11 (UTC+02:00) Eastern European Time, Central European Summer Time

Languages in which this notice is officially available: German

Notice publication number: 370811-2026

OJ S issue number: 103/2026

Publication date: 01/06/2026